
Zápisnica z ustanovujúceho zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Unín 

konaného dňa 28. júna 2021 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. Príloha) 

Program: 1. Otvorenie, oboznámenie s programom, určenie zapisovateľa zápisníc 

                  2. Opis priebehu a výsledky volieb do Rady školy 

                  3. Predstavenie nových členov Rady školy 

                  4. Voľba predsedu a podpredsedu Rady školy 

                  5. Prerokovanie a schválenie Štatútu Rady školy 

                  6. Diskusia 

                  7. Návrh na uznesenie 

                  8. Záver 

Priebeh rokovania: 

K bodu č. 1 

Prítomných privítala a oboznámila s programom pani riaditeľka ZŠ s MŠ Unín Mgr. Michaela 

Vaňková. Zároveň určila zapisovateľku zápisníc PaedDr. Luciu Cvečkovú. 

K bodu č. 2 

Riaditeľka školy oboznámila prítomných o priebehu a výsledkoch volieb do Rady školy. 

Voľby zástupcu pedagogických zamestnancov v materskej škole sa uskutočnili dňa 10. júna 

2021, jednohlasne bola zvolená jediná kandidátka Jana Križánková, získala 4 hlasy. 

Voľby zástupcu pedagogických zamestnancov v základnej škole sa uskutočnili dňa 10. júna 

2021, boli štyri kandidátky Mgr. Bartová, Mgr. Havlová, Mgr. Hasáková, Mgr. Martišiaková. 

Najviac hlasov získala Mgr. Havlová 8, Mgr. Bartová 3, Mgr. Hasáková 2, Mgr. Martišiaková 

1. Zvolená bola Mgr. Andrea Havlová.  

Voľby zástupcu nepedagogických zamestnancov v základnej škole s materskou školou sa 

uskutočnili dňa 11. júna 2021, jednohlasne bola zvolená Lucia Starychová. 

Voľby zástupcu zákonných zástupcov v materskej škole sa uskutočnili dňa 14. júna 2021, boli 

dvaja kandidáti Peter Pinter a Mária Malíková, z ôsmich platných hlasov Pinter získal 5 

a Malíková 2. Zvolený bol Peter Pinter, avšak len na dva mesiace, do 31. augusta 2021, 

pretože dcéra Karin nastúpi do prvého ročníka základnej školy. Na jeho pozíciu od 1. 

septembra 2021 nastúpi Mária Malíková. 



Voľby zástupcu zákonných zástupcov v základnej škole sa uskutočnili v dvoch kolách. Prvé 

kolo volieb dňa 14. júna 2021 bolo neplatné, pretože sa nezúčastnila nadpolovičná väčšina 

voličov. Druhé kolo volieb sa konalo dňa 17. júna 2021 a zúčastnilo sa ho 12 voličov. Zo 

štyroch kandidátov boli zvolení traja: PaedDr. Lucia Cvečková 10 hlasov, Mgr. Jaroslava  

Regásková 8 hlasov, Roman Chrenka 7 hlasov a Martina Straková 7 hlasov, lósom tretie 

miesto zástupcu zákonných zástupcov v základnej škole získal Roman Chrenka. (viď. Príloha 

– Zápisnica) 

K bodu č. 3  

Riaditeľka školy Mgr. Michaela Vaňková predstavila nových členov Rady školy. Na 

základe uvedených skutočností novými členmi Rady školy sa na obdobie štyroch rokov stali: 

Ľubomíra Bordáčová          delegovaná zriaďovateľom 

Martin Lukáš                      delegovaný zriaďovateľom  

Mgr. Martin Hoferka          delegovaný zriaďovateľom 

Ing. Peter Štetina                delegovaný zriaďovateľom              

Jana Križánková                 zástupca pedagogických zamestnancov MŠ 

Mgr. Andrea Havlová         zástupca pedagogických zamestnancov ZŠ 

Lucia Starychová                zástupca nepedagogických zamestnancov MŠ s ZŠ 

Peter Pinter                         zástupca zákonných zástupcov MŠ 

PaedDr. Lucia Cvečková    zástupca zákonných zástupcov ZŠ 

Mgr. Jaroslava Regásková  zástupca zákonných zástupcov ZŠ 

Roman Chrenka                  zástupca zákonných zástupcov ZŠ     

K bodu č. 4 

Mgr. Micheala Vaňková oboznámila prítomných o podmienkach voľby predsedu Rady školy. 

Hlasovaním, nadpolovičnou väčšinou hlasov 6, bola zvolená predsedníčka Rady školy Mgr. 

Andrea Havlová. Vo voľbách na predsedu Rady školy sa zdržal 1 volič. Podpredsedníčka bola  

jednohlasne zvolená Mgr. Jaroslava Regásková.   

K bodu č. 5 

Predsedníčka Rady školy pri ZŠ s MŠ Unín Mgr. Andrea Havlová informovala prítomných o  

Štatúte Rady školy. Štatút Rady školy bol prerokovaný. 

K bodu č. 6 

Riaditeľka školy  Mgr. Michaela Vaňková otvorila diskusiu. Roman Chrenka navrhol doplniť 

do Štatútu Rady školy dodatok o vylúčení členov Rady školy, ak sa trikrát po sebe 

neospravedlnia z neprítomnosti na zasadaní Rady školy. Jeho návrh bol jednohlasne 



schválený. (viď. Príloha – Dodatok) Rovnako navrhol oznamovať zasadania Rady školy 

verejne obecnou stránkou a miestnym rozhlasom. Pani riaditeľka uviedla, že zasadania sú 

vždy verejné a o ich uskutočnení informuje aj webová stránka školy.  Ing. Peter Štetina 

navrhol, aby sa v čase možnej  pandemickej situácie uskutočnili zasadania Rady školy 

v online priestore. Jeho návrh bol jednohlasne schválený. 

 PaedDr. Lucia Cvečková poďakovala vedeniu školy a učiteľom za mimoriadne úspešné 

zvládnutie dištančného vzdelávania počas pandémie koronavírusu, vyzdvihla úspešnosť školy 

v súťažiach ako Pytagoriáda, jazykové súťaže- anglický jazyk, výtvarné úspechy žiakov 

školy. Rovnako ocenila prácu učiteľov prvého stupňa, ktorí prezenčne učili žiakov a venovali 

množstvo vlastných síl deťom aj v čase zlej pandemickej situácie. Na obetavú prácu učiteľov 

by sa nemalo zabúdať. 

Pani riaditeľka poďakovala pánovi Michalovi Lukáčovi za nezištnú pomoc pri práci na 

budove školy (podhľady) a na školskom dvore. Peter Pinter navrhol sponzorsky zriadiť 

zvonenie (vrátnik) na vchodových dverách materskej školy. 

Roman Chrenka požiadal o skoršie uvedenie krúžkovej činnosti školy, pani riaditeľka 

argumentovala, že umožňujú ZUŠ Holíč uskutočňovať výuku v škole a prispôsobujú jej 

krúžkovú činnosť školy. Rovnako pre záujemcov krúžkov treba vytvoriť ponuku a krúžková 

činnosť sa realizuje od októbra. 

Pani riaditeľka poprosila delegátov zriaďovateľa, aby sa obecná knižnica premiestnila 

z budovy školy do inej budovy v obci, nakoľko škola potrebuje dané miestnosti, ktoré by 

vedela využiť napr. na laboratóriá. 

Rovnako vyjadrila potrebu každoročne počítať v rozpočte obce s financiami pre školu na 

riešenie havarijných situácií v škole (napr. opakujúce plesnivenie stien v kuchynských 

priestoroch, kde bola zriaďovateľom navrhnutá rekuperácia, nákup potrebných zastaralých 

zariadení do kuchyne – konvektomat, veľký kuchynský robot, elektrická rúra, nádoba na 

ohrev jedla, nerezový stôl na spracovanie potravín, havarijný stav odpadových rúr, oprava 

alebo výmena vnútorných roliet na oknách, vonkajšie rolety na okná, aby sa zabránilo 

veľkému ohrievaniu miestností tried v teplom období ... 

Pani riaditeľka navrhuje, aby sa uskutočňovalo stretnutie so zriaďovateľom školy jedenkrát do 

mesiaca a aby toto stretnutie bolo pravidelné.  

Predsedníčka školy Mgr. Andrea Havlová oznámila, že druhé zasadanie Rady školy sa 

uskutoční prvý novembrový týždeň v roku 2021.            

K bodu č. 7 

Ustanovujúce zasadnutie Rady školy bolo ukončené návrhom uznesenia, ktoré bolo 

schválené: predsedníčkou Rady školy bola zvolená Mgr. Andrea Havlová, podpredsedníčkou 

Mgr. Jaroslava Regásková. Štatút Rady školy bol prerokovaný a schválený. 

 

 



K bodu č. 8  

 

Ustanovujúce zasadnutie Rady školy ukončila riaditeľka školy a poďakovala prítomným za 

účasť. 

 

V Uníne dňa 28. júna 2021                                    zapísala: PaedDr. Lucia Cvečková 

 

Prílohy 

Prezenčná listina 

Zápisnica o voľbách členov Rady školy  

Dodatok k Štatútu Rady školy 

 

 

 

      


